

KÓDOVACÍ ARCH ČLR-TAIWAN								
POŘADOVÉ ČÍSLO	NÁZEV ČLÁNKU	DATUM VYDÁNÍ	NÁZEV DENÍKU	ROZSAH (POČET SLOV)	TÉMA	HISTORIE	INICIÁTOR	
1	Čína vyhrožuje sankcemi pro americké činitele kvůli Tchaj-wanu	18.01.2021	1	141	1	0		3
2	Čína uvalila sankce na končícho amerického ministra zahraničí Pompea	20.01.2021	2	309	1	0		9
3	Přestaňte tlačit na Tchaj-wan, vzkázaly Spojené státy Číně	24.01.2021	2	254	1	0		1
4	Biden se postavil za Tchaj-wan a varoval Čínu: Přestaňte na ostrov tlačit	24.01.2021	8	568	1	0		9
5	USA vyzvaly Čínu, aby přestala vyvíjet tlak na Tchajwan. O víkendu nad něj vyslala letouny	24.01.2021	4	360	1	0		1
6	Vyhlášení nezávislosti znamená válku, varovala Čína Tchaj-wan	29.01.2021	4	212	4	1		9
7	Nezávislost znamená válku. Čína varuje Tchaj-wan a stupňuje vojenský tlak	29.01.2021	8	199	4	1		9
8	Nezávislost Tchaj-wanu by znamenala válku, varuje Čína	29.01.2021	2	344	4	1		9
9	Čína musí pocítit důsledky svého jednání proti Ujgurům nebo Tchajwanu, řekl Bidenův poradce	29.01.2021	1	320	1	0		1
10	Čína varuje: Nezávislost Tchaj-wanu znamená válku. Testuje tím i Bidena	29.01.2021	7	681	1,4	0		1
11	Čína zvyšuje tlak na Tchaj-wan, vysílá k odlehlým ostrůvkům sací bagry	07.02.2021	6	444	4	0		1
12	První telefonát Bidena se Si Ťin-pchingem. Shodli se, že se neshodnou	11.02.2021	7	1058	4	0		9
13	Tchaj-wan je bez vakcín od BioNTechu. Němci cukli od smlouvy poté, co dali licenci Číně	17.02.2021	6	394	4,6	0		1
14	Za vším hledej Čínu? Vakcinová dohoda Německa s Tchaj-wanem padla	18.02.2021	6	576	4,6	0		1
15	Jezte "ananasы svobody", říká tchajwanská vláda po zákazu dovozu do Číny	02.03.2021	7	523	4	0		9
16	Čína do šesti let vtrhne na Tchaj-wan, varoval americký admirál	10.03.2021	6	710	1,4	1		1
17	Čína nacvičuje obklížení Tchaj-wanu	07.04.2021	6	671	4	0		1
18	Pokud bude potřeba, povedeme válku. Tchaj-wan hlásí vojenskou aktivitu Číny	07.04.2021	8	366	4	1		1
19	Tchaj-wan jako sud s prachem. Silí obavy, že se blíží nový světový konflikt	12.04.2021	8	759	4	1		9
20	Video: Tchaj-wan posílaje námořnictvo, ukázal obojživelnou válečnou loď	13.04.2021	7	352	4	0		1
21	Biden vyslal neoficiální delegaci na Tchaj-wan. „Respektujte princip jedné Číny,“ varoval Peking	14.04.2021	5	278	4	1		9
22	Prezident Biden vyslal neoficiální americkou delegaci na Tchaj-wan	14.04.2021	2	281	1	1		9
23	Biden podpořil Tchaj-wan, vyslal tam americkou delegaci. Čínu to pobouřilo	14.04.2021	8	297	1	1		9
24	Joe Biden vyslal na Tchaj-wan americkou delegaci	14.04.2021	6	279	1	1		9
25	Tchaj-wan chce spolupracovat s USA na odstranění hrozby ze strany Číny	15.04.2021	6	356	1,4	1		9
26	Tchaj-wan chce koupit americké střely s plochou dráhou letu. Mohou zasáhnout čínské vnitrozemí	20.04.2021	5	137	1	0		9
27	Senát: Vláda by měla podpořit plné zapojení Tchaj-wanu do WHO	28.04.2021	1	214	2,6	0		9
28	"Dovolíme Tchaj-wanu pomáhat." Senát podpořil členství ostrova ve WHO	29.04.2021	7	1001	6	1		1
29	Je WHO příliš pročínská? Tchaj-wan do ní patří, naléhá Senát na vládu	29.04.2021	8	284	6	0		3
30	Čína stupňuje napětí v Jihočínském moři. Tchaj-wanu hrozí novými loděmi	01.05.2021	8	792	4	1		1
31	Hledám svobodu. Číňan při cestě na Tchaj-wan překonal střeženou úzinu	04.05.2021	8	956	6	0		1
32	Za vaši podporu děkujeme, jsme přátelé, říká tchajwanský velvyslanec	11.05.2021	7	1430	2	1		9
33	Čína s Tchaj-wanem jsou na pokraji války, míní pekingský think tank	21.05.2021	4	235	4	1		9
34	Čína blokuje dodávky vakcín na Tchaj-wan. Japonsko a USA mu věnovaly téměř dva miliony dávek	07.06.2021	5	144	1,3;6	0		1
35	Čína poslala k Tchaj-wanu třicetku letadel. Nehanobte nás, vzkazuje Západu	15.06.2021	8	624	4	1		1
36	Čína poslala nad Tchaj-wan rekordní počet 28 vojenských letadel	16.06.2021	6	412	4	0		1
37	Neklid na tchajwanském nebi. Přeletů čínských stíhaček přibývá	16.06.2021	7	597	1,4	0		1
38	Čína nebude tolerovat zasahování zahraničí v otázce Tchaj-wanu, varoval Peking	16.06.2021	1	165	4	0		9
39	Musíme se připravit na válku, řekl tchajwanský šéf diplomacie	26.06.2021	6	519	4	1		1
40	Tchaj-wan vyšetřuje styky vysokých vojenských činitelů s čínským špiónem	28.07.2021	2	378	4	0		9
41	Spojenec z Pobaltí. Tchaj-wan v Litvě otevře zastupitelský úřad, Čína zuří	06.08.2021	1	558	3	0		9
42	Čína kvůli Tchaj-wanu povolá z Litvy svého velvyslance, totéž žádá od Vilnius	10.08.2021	1	143	3	0		1
43	Čína povolává z Litvy velvyslance kvůli tamnímu zastupitelskému úřadu Tchaj-wanu	10.08.2021	6	451	3	1		1
44	Čína tvrdí omezuje dovoz z Litvy	26.08.2021	6	572	3	1		1
45	Tchaj-wan začal používat vlastní vakcínu proti koronaviru, čínskou dál odmítá	28.08.2021	1	653	4	0		9
46	Litva povolává velvyslankyň z Číny kvůli sporu ohledně Tchaj-wanu	03.09.2021	1	157	3	0		9
47	Čínské bombardéry opět pronikly k Tchaj-wanu	06.09.2021	6	164	4	0		1
48	Litva otevře úřad nesoucí jméno Tchaj-wanu. "Za to zaplatíte," hrozí Čína	07.09.2021	7	998	3	0		9
49	Biden jednal se Si Ťin-pchingem, aby soupeření USA a Číny neskouzlo v konflikt	10.09.2021	6	313	1	0		9
50	Od návratu mě stále napadají, ale na Tchaj-wan bych jel zase, říká Vystrčil	12.09.2021	8	1558	2	0		9
51	Tchaj-wan vyšle do Česka delegaci. Kvůli investicím	15.09.2021	6	168	2	0		9
52	Video: Tchaj-wan nacvičuje napadení Čínou. Dálnice se změnila v letiště	15.09.2021	7	197	4	0		1
53	Tlak Číny roste. Nad Tchaj-wanem přeletly skoro čtyři desítky stíhačů	02.10.2021	7	558	4	1		1
54	Čína vyslala nad Tchaj-wan 38 letounů. Dosud největší provokaci oslavila své výročí	02.10.2021	1	343	4	1		1
55	Dosud nejvic. Do tchajwanského vzdušného prostoru proniklo 38 čínských letounů	02.10.2021	2	241	4	1		1
56	Do tchajwanského vzdušného prostoru proniklo dosud nejvíce čínských letounů	02.10.2021	2	336	4	1		1
57	Tchaj-wan hlásí největší narušení svého vzdušného prostoru ze strany Číny. Proniklo do něj 38 letounů	02.10.2021	5	251	4	1		1
58	K Tchaj-wanu se přiblížilo 38 čínských vojenských letadel	02.10.2021	6	245	4	1		1
59	Tchaj-wan hlásí největší narušení vzdušného prostoru. Odhalil 38 letadel z Číny	02.10.2021	8	485	4	1		1
60	Čína provokuje invazi na Tchaj-wan. Do jeho vzdušného prostoru vletělo 38 letounů	02.10.2021	4	244	4	1		1
61	Čína v sobotu znovu podnikla cvičný letecký útok na Tchaj-wan	03.10.2021	4	241	4	1		1
62	Čína vyslala k Tchaj-wanu dosud největší počet letounů za den	03.10.2021	6	291	4	1		1
63	V pátek 38 letounů, v sobotu 39. Čína druhý den v řadě narušila vzdušný prostor Tchaj-wanu	03.10.2021	5	297	4	1		1
64	Čína opět rekordně narušila tchajwanský vzdušný prostor	03.10.2021	2	283	4	1		1
65	Čína vyslala k Tchaj-wanu v sobotu dosud největší počet letounů za den	03.10.2021	1	152	4	0		1
66	Vzdušný prostor Tchaj-wanu narušili další desítky čínských letadel včetně bombardérů	04.10.2021	2	220	4	0		1
67	Tchaj-wan Číně nepatří. Deset bodů k současné krizi "jedné Číny"	06.10.2021	7	1625	4	1		1
68	Čína se připravuje na invazi na Tchaj-wan. Jeden nešťastný krok může znamenat válku	06.10.2021	1	704	4	0		9
69	Vztahy s Čínou jsou nejhorší za 40 let, řekl tchajwanský ministr. Varuje před invazí	06.10.2021	6	329	4	0		9
70	Válka může vypuknout kdykoliv. Tchaj-wan děsí čínské manévry, bojí se invaze	06.10.2021	8	716	4	1		1
71	Na Tchaj-wanu tajně působí speciální jednotky americké armády, cvičí vojáky	08.10.2021	8	512	1,4	1		1
72	Na Tchaj-wanu působí tajně malá jednotka amerických instruktorů	08.10.2021	6	456	1,4	1		1
73	Sjednocení Tchaj-wanu s Čínou dokončíme, pohrozil prezident Si Ťin-pching	09.10.2021	8	587	4,5	1		9
74	Nejdříve nálety, teď projev. Čínský prezident slibil sjednocení s Tchaj-wanem	09.10.2021	4	431	4,5	1		9
75	Utajovaná mise amerických vojáků na Tchaj-wanu. Cvičí místní armádu	09.10.2021	4	352	1,4	1		1
76	"Znovusjednocení" s Tchaj-wanem bude rozhodně dokonáno, řekl Si Ťin-pching	09.10.2021	7	716	4,5	1		9
77	Si Ťin-pching slibil "znovusjednocení" s Tchaj-wanem. Neprovokujte, vzkázal ostrov Číně	09.10.2021	2	431	4,5	1		9
78	Čínský prezident Si Ťin-pching při výročí revoluce ohlásil „mírové znovusjednocení“ s Tchaj-wanem	09.10.2021	5	288	4,5	1		9
79	Tchaj-wan se nehodlá sklonit před Čínou, nátlak nepomůže, řekla jeho prezidentka	10.10.2021	1	213	4,5	0		9
80	Nátlak nedonutí Tchajwance, aby se sklonili, reaguje prezidentka na sobotní projev Si Ťin-pchinga	10.10.2021	5	262	4,5	1		9
81	Neskloníme se před Čínou, řekla prezidentka Tchaj-wanu. Peking to má za podněcování ke konfrontaci	10.10.2021	2	334	4,5	1		9
82	Vzskaz z Tchaj-wanu do Číny: Budeme hájit demokracii, řekla prezidentka	10.10.2021	7	573	4,5	1		9
83	Tchaj-wan se nehodlá sklonit před Čínou, nátlak nepomůže, řekla jeho prezidentka	10.10.2021	1	213	4,5	0		9
84	Atmosféra u Tchaj-wanu houstne. Američtí maršálci cvičí tamní armádu	12.10.2021	3	554	1,4	0		1
85	Separatisty rozdrtíme. Čínská armáda cvičila naproti Tchaj-wanu	13.10.2021	8	769	4	0		1
86	Manévry čínské armády u Tchaj-wanu mají zabránit nezávislosti ostrova	13.10.2021	1	226	4	1		9
87	Česko navštíví tři tchajwanští ministři, Číně jejich oficiální přijetí vadí	15.10.2021	1	132	2	0		9
88	Čína se zlobí kvůli cestě tchajwanského ministra, navštíví Česko i Slovensko	21.10.2021	1	313	2	0		9
89	Šéf tchajwanské diplomacie navštíví Česko a Slovensko, Čína se zlobí	21.10.2021	2	297	2	1		9
90	Šéf tchajwanské diplomacie míří do Česka za Vystrčillem a Hřibem, Čína zuří	21.10.2021	8	544	2	1		9
91	Čína se zlobí. Tchajwanský ministr zahraničí míří do Prahy	21.10.2021	6	309	2	1		9
92	USA při čínském útoku přijdou Tchaj-wanu na pomoc, potvrdil Biden	22.10.2021	6	403	1,4	1		1
93	USA by bránily Tchaj-wan, řekl Biden. Bílý dům jeho slova pak mírní	22.10.2021	8	400	1,4	1		1
94	Do Prahy míří podnikatelská delegace z Tchaj-wanu. Čína pohrozila odvety opatřeními	22.10.2021	4	340	2	0		9
95	Máme závazky, abychom tak učinili, odpověděl Biden na otázku, jestli by USA bránily Tchaj-wan před Čínou	22.10.2021	5	385	1,4	1		1
96	Biden se zaručil za Tchaj-wan. V případě napadení Čínou by USA ostrov bránily	22.10.2021	1	381	1,4	1		1
97	Jestli Čína zaútočí, budeme Tchaj-wan bránit, řekl Biden	22.10.2021	7	295	1,4	1		1
98	Vyloučení z OSN otřásló pozici Tchaj-wanu. Z reprezentanta celé Číny se stala neuznaná země	25.10.2021	2	993	4,6	1		9
99	Česko a Tchaj-wan budou dál spolupracovat. Naši povinnosti je podpora demokracie, řekl Vystrčil	25.10.2021	2	390	2	0		9
100	Číně se nelíbí tchajwanská návštěva v Česku. Vyjadřuje „velkou nespokojenost“:	26.10.2021	4	309	2	0		2
101	Čína hrozí Česku kvůli návštěvě z Tchaj-wanu. Uděláme nezbytné kroky, říká	27.10.2021	8	624	2	0		2
102	Čínskou ambasádu rozzuřila návštěva tchajwanského ministra v Česku	27.10.2021	6	483	2	1		2
103	Tchaj-wan spoléhá na USA, jeho armáda má problémy. Čína hrozí drtivou přesilou	27.10.2021	1	649	1,4	1		1
104	Vystrčil v Senátu ocenil tchajwanského ministra. Čínská ambasáda protestuje	27.10.2021	2	446	2	0		9
105	Čína se postavila proti návštěvě tchajwanského ministra v Česku. Hrozí „nezbytnými kroky“	27.10.2021	5	374	2	0		9
106	Na Tchaj-wanu jsou nasazení američtí vojáci, potvrdila prezidentka Cchaj Jing-wen	28.10.2021	5	331	1,4	1		1
107	Na Tchaj-wanu působí američtí vojáci, přiznala prezidentka	28.10.2021	2	261	1,4	1		9
108	Prezidentka Tchaj-wanu potvrdila, že na ostrově jsou nasazení američtí vojáci	28.10.2021	7	409	1,4	1		1
109	Útok na Tchaj-wan může začít jako hybridní konflikt na Donbasu	28.10.2021	6	609	4	1		1
110	Na Tchaj-wanu jsou nasazení američtí vojáci, potvrdila prezidentka ostrova	28.10.2021	8	385	1,4	1		9
111	Navzdory Číně. „Na ostrově jsou nasazení američtí vojáci,“ potvrdila prezidentka Tchaj-wanu	28.10.2021	4	213	1,4	1		1
112	Východní Evropou se šíří únava z Číny. Proč teď přitahuje Tchaj-wan	30.10.2021	8	736	6	0		9
113	Video: Tchajwanský ministr zahraničí říká, jak číst výhrůžky Pekingu	02.11.2021	7	637	4	0		1
114	Čína uvalí sankce na lidi, kteří podle ní podporují samostatnost Tchaj-wanu	05.11.2021	8	262	4	1		1

115	Europoslanci jeli na Tchaj-wan. Vedla je pirátka	09.11.2021	3	273	2	0	1
116	Čínská armáda provádí manévry u Tchaj-wanu, zřejmě v reakci na návštěvu z USA	10.11.2021	1	149	4	1	1
117	Čína a USA nesmí do otevřeného konfliktu, řekl Biden Si Ťin-pchingovi	16.11.2021	8	601	1,4	0	9
118	Litva povolila Tchaj-wanu úřad, Čína v zemi omezila počet diplomatů	21.11.2021	8	356	3	0	3
119	Čína snížila vztahy s Litvou na úroveň chargé d'affaires	21.11.2021	7	318	3	0	3
120	Čína omezila diplomatické vztahy s Litvou, vadí jí otevření tchajwanského velvyslanectví	21.10.2021	1	195	3	0	3
121	Čína snížila diplomatické vztahy s Litvou. Vadí jí sblížení s Tchaj-wanem	21.11.2021	2	317	3	0	3
122	Čína omezila diplomatické vztahy s Litvou. Reagovala na vznik tchajwanského zastupitelství ve Vlniusu	21.11.2021	5	327	3	0	3
123	"Pacifisté slouží Západu". Čínské sítle volají po válce s Tchaj-wanem	23.11.2021	7	986	4	0	9
124	Čína se hněvá. Tchaj-wan se zúčastní Bidenova summitu a navštíví jej litevští představitelé	24.11.2021	2	513	1,3	0	9
125	Poslanci z Pobaltí zavítají na Tchaj-wan. Pekingů navzdory	01.12.2021	6	96	3	0	9
126	Čína trestá Litvu za podporu Tchaj-wanu. Bude další na řadě Česko?	07.12.2021	6	469	3	0	1
127	Nikaragua přerušila diplomatické styky s Tchaj-wanem a uznala jednotnou Čínu	10.12.2021	6	258	3	1	9
128	Od Tchaj-wanu se odvrátili další stát. Nikaragua uznala jednotnou Čínu	10.12.2021	8	501	3	1	9
129	Nikaragua přerušila diplomatické styky s Tchaj-wanem a uznala jednotnou Čínu	10.12.2021	2	306	3	1	9
130	Na americkém summitu ustříhl projev tchajwanské ministryně	13.12.2021	7	425	1	0	3
131	Ortega zavrhl Tchaj-wan a otevřel náruč Číně, která překresluje mapu vlivu v regionu	19.12.2021	5	502	3	1	9
132	Hra o Tchaj-wan. USA ho brání před Čínou také kvůli čipům	28.12.2021	4	314	1,4	0	9
133	Česká piana, která odmítla Čína kvůli Tchajwanu, zamířila do desítek škol	29.12.2021	7	683	2	0	1

KÓDOVACÍ ARCH ČLR-HONGKONG								
POŘÁDOVÉ ČÍSLO	NÁZEV ČLÁNKU	DATUM VYDÁNÍ	NÁZEV DENÍKU	ROZSAH (POČET SLOV)	TÉMA	HISTORIE	INICIÁTOR	
1	Nejvyšší soud v Hongkongu poslal aktivistu Lai znovu do vězení	01.01.2021	4	174	3	0	9	
2	Police zatkla v Hongkongu přes 50 aktivistů. Měli porušit zákon o národní bezpečnosti	06.01.2021	6	225	3	0	9	
3	Hongkong pozatýkal desítky prodemokratických aktivistů, Peking vyjádřil zátku podporu	06.01.2021	2	335	3	0	9	
4	Zatím největší zásah proti demokratické opozici. V Hongkongu skončil v poutech na 50 aktivistů	06.01.2021	5	215	3	0	9	
5	V Hongkongu bylo zatčeno více než 50 prodemokratických aktivistů	06.01.2021	7	210	3	0	9	
6	Police v Hongkongu provedla další razii, zatkla přes 50 aktivistů	06.01.2021	8	314	3	1	9	
7	Pompeo vyzval Čínu k propuštění aktivistů, pohrozil jí sankcemi	07.01.2021	1	135	5	0	1	
8	„Útok na hongkongský lid.“ Pompeo vyzval k propuštění aktivistů, Číně pohrozil sankcemi	07.01.2021	5	424	5	1	1	
9	Pompeo vyzval k propuštění hongkongských aktivistů. Číně pohrozil sankcemi	07.01.2021	2	404	5	1	1	
10	V Hongkongu odsoudili tři aktivisty za napadení čínského novináře	08.01.2021	2	298	3	1	2	
11	Česko podporuje výzvu Evropské unie k propuštění aktivistů v Hongkongu, uvedl Petříček	08.01.2021	5	337	5	1	1	
12	Česko podporuje výzvu EU k propuštění aktivistů v Hongkongu, potvrdil ministr Petříček	08.01.2021	1	153	5	0	9	
13	V Hongkongu odsoudili tři aktivisty k několikaletým trestům za napadení čínského novináře	08.01.2021	1	180	3	0	2	
14	Sinoložka Lomová: Čína nedodržuje ani vlastní zákony, je nepochopitelné, že jí Evropa věří	11.01.2021	5	534	3	1	1	
15	Police v Hongkongu zatkla jedenáct lidí kvůli pomoci při útěku z tohoto města	14.01.2021	1	155	3	0	9	
16	Plivanec do tváře lidským právům. Kritika dohody EU s Čínou roste	14.01.2021	7	1270	5	1	1	
17	Penzista v hongkongském vězení čeká třetí rok na vydání do Česka. Sám se považuje za oběť kartelu	23.01.2021	5	510	6	0	9	
18	Za svobodou do Londýna. Hongkonžané mohou požádat o výhodné vízum v Británii	29.01.2021	2	210	5	1	1	
19	Občané Hongkongu mají na dosah britská víza, Čína to kritizuje	29.01.2021	7	510	5	0	9	
20	Nikdy, nebo navždy. Britská nabídka Hongkongu Čínu rozčílila, lidé váhají	01.02.2021	7	943	5	1	1	
21	Tisíce lidí prchají z Hongkongu kvůli čínské správě, stěhují se do Británie	01.02.2021	1	164	5	1	1	
22	Čína se pomstila za víza pro Hongkonžany. Přestala uznávat pasy Britům v zámorí	02.02.2021	2	278	4	0	1	
23	Čína zahajuje převýchovu. Hongkongská mládež bude mít "vlastenectví" už od školky	07.02.2021	4	417	4	0	1	
24	Hongkongský prodemokratický aktivista Lai zůstane ve vazbě, soud odmítl kauci	09.02.2021	2	425	3	1	1	
25	Biden první hovořil s prezidentem Číny. Stěžoval si na její neřetěvové chování	11.02.2021	6	197	5	0	9	
26	Biden si v prvním telefonátu se Si Ťin-pchingem stěžoval na chování Číny	11.02.2021	2	270	5	0	9	
27	Biden poprvé telefonoval s čínským prezidentem. Kritizoval opatření v Hongkongu i obchodní praktiky	11.02.2021	5	201	5	0	9	
28	První hovor s Čínou. Biden vyjádřil obavy kvůli Hongkongu a Sin-ťiang	11.02.2021	8	189	5	0	9	
29	Starosti o Hongkong i Ujgury. Biden Si Ťin-pchingovi vytkl chování Číny	11.02.2021	1	201	5	0	9	
30	Evropská unie vyzvala Čínu, aby na svém území zrušila zákaz vysílání BBC	13.02.2021	1	141	5	0	1	
31	Police v Hongkongu má zájem o české zbraně. Obchodu ale stojí v cestě embargo	16.02.2021	1	499	6	0	1	
32	V Hongkongu skončil soud s prodemokratickými aktivisty. Mediální magnát Lai vinu odmítl	16.02.2021	2	495	3	1	1	
33	Hongkongští prvněáci se budou učit respektu k Peking. Starší děti o tom, jaká nemají práva	18.02.2021	2	288	4	0	1	
34	O britská víza požádalo 5000 občanů Hongkongu. Spojené království jim je nabídlo kvůli postupu Číny	18.02.2021	5	213	5	0	1	
35	Správkyně Hongkongu podpořila změnu volebního zákona, která zřejmě vyloučí opozici	23.02.2021	2	216	4	1	1	
36	Čína chce v Hongkongu změnit volební pravidla. Plánuje více kolektivního rozhodování a patriotismus	24.02.2021	5	139	4	0	1	
37	„Spiknutí za účelem rozvracení země.“ V Hongkongu zatkli 47 prodemokratických aktivistů	28.02.2021	5	298	4	0	9	
38	V Hongkongu zatkli 47 prodemokratických aktivistů	28.02.2021	6	111	3	0	1	
39	Foto: Největší protest od začátku pandemie. V Hongkongu zatkli poslední opozičníky	02.03.2021	1	623	3	0	1	
40	Národní fronta včera, dnes a zítra. Od Prahy až po Hongkong	04.03.2021	1	836	6	1	1	
41	Čína upevňuje moc v Hongkongu. Plánuje změny volebního systému	05.03.2021	1	488	1	1	1	
42	Zasedl největší parlament světa. Pětiletku Čína zahájila utahováním šroubů	05.03.2021	7	1159	1	1	1	
43	Peking upevňuje nadvládu nad Hongkongem. Funkce v úřadech mají zastávat jen lidé oddaní straně	05.03.2021	2	856	1	1	1	
44	Hongkongu mají vládnout jen čínští patrioti	05.03.2021	6	557	1	1	1	
45	Čína omezuje demokracii v Hongkongu: plánuje změny volebního systému ve svůj prospěch	05.03.2021	4	312	1	0	1	
46	Čínský parlament schválil volební zákon pro Hongkong, umožní vyřadit prodemokratické kandidáty	11.03.2021	2	404	1	1	1	
47	Čínský parlament schválil změny v zákonu pro Hongkong, Peking získá větší moc	11.03.2021	4	471	1	1	1	
48	Čínský parlament schválil návrh volebního zákona v Hongkongu omezující jeho svobody	12.03.2021	6	470	1	1	1	
49	Porušíte dohodu o autonomii Hongkongu, vzkazují Britové Číně	16.03.2021	1	322	1	1	1	
50	Jak Čína dusí Hongkong. Aj Wej-wej bude diskutovat s českými diváky	18.03.2021	6	176	6	0	9	
51	Čína zakázala přímý přenos Oscarů kvůli Zhaově a filmu o Hongkongu	18.03.2021	6	268	6	0	1	
52	Čína likviduje Hongkong. Nikdy neměl šanci, říká expert	25.03.2021	7	665	1	1	1	
53	Čína schválila reformu volebního systému v Hongkongu	30.03.2021	1	151	1	0	9	
54	Čína schválila reformu volebního systému v Hongkongu, upevní dohled Peking	30.03.2021	2	299	1	1	9	
55	Čína schválila změny ve volebním systému v Hongkongu. Lidé budou vybírat méně zástupců	30.03.2021	5	239	1	1	9	
56	Rána pro demokratické hnutí v Hongkongu. Soud odsoudil sedm vůdců	01.04.2021	7	462	3	1	1	
57	Soud v Hongkongu shledal vinnými sedm představitelů demokratického hnutí	01.04.2021	6	253	3	1	1	
58	Tisíce obyvatel opouštějí Hongkong. Do emigrace je žene zhoršující se politická situace	08.04.2021	2	473	3	0	1	
59	Šance pro Hongkong? Zájem o britské občanství roste, stejně tak hněv Číny	14.04.2021	7	1289	5	1	9	
60	Klíčový rozsudek. Hongkongský aktivista Lai stráví ve vězení 14 měsíců	16.04.2021	7	712	3	1	1	
61	Zákon má sloužit lidu. V Hongkongu odsoudili tváře protestů proti Číně	16.04.2021	8	500	3	1	1	
62	Hongkongský magnát Lai dostal rok vězení za demonstraci. Padly i další tresty	16.04.2021	2	247	3	0	1	
63	Hrdinové bez šance na úspěch. Aj Wej-wej natočil dokument o protestech v Hongkongu	18.04.2021	1	916	3	0	1	
64	Novinářka v Hongkongu dostala pokutu kvůli reportáži	22.04.2021	2	280	2	0	1	
65	Hongkong schválil imigrační zákon, může zabránit lidem opustit město	28.04.2021	2	211	4	1	1	
66	Hongkong schválil zákon, který může zabránit lidem opustit město	28.04.2021	1	235	4	1	1	
67	Downfall ani ven. Hongkong schválil zákon, který nepustí lidi z města	29.04.2021	8	250	4	1	1	
68	Z Hongkongu se stěhují tisíce lidí, boj se Čínou. Británie pro ně chystá výhody	01.05.2021	1	850	5	1	1	
69	Hongkongský aktivista Wong dostal dalších deset měsíců vězení. Zúčastnil se připomínky brutalit na Tchien-an-men	06.05.2021	1	158	3	0	9	
70	Hongkongský aktivista Wong půjde na dalších deset měsíců do vězení, rozhodl soud	06.05.2021	2	243	3	1	9	
71	Hongkongský aktivista Wong půjde na dalších deset měsíců do vězení	06.05.2021	6	252	3	1	9	
72	Hongkong by mohl vyhodit miliony dávek vakcín. Obyvatelé o ně nestojí	25.05.2021	7	765	6	0	1	
73	Parlament Hongkongu schválil změnu volebního zákona ve prospěch pročínských sil	27.05.2021	1	181	1	0	1	
74	Hongkong otevřel propekingským politikům cestu k vládě, změnil volební zákon	27.05.2021	2	487	1	0	1	
75	Hongkong potvrdil změnu volebního zákona. Komise pustí dál jen „patrioty“, voliči vyberou méně zástupců	27.05.2021	5	375	1	1	1	
76	Parlament Hongkongu schválil změnu volebního zákona ve prospěch propekingských sil	27.05.2021	6	346	1	1	1	
77	Hongkongský aktivista Lai dostal další čtrnáctiměsíční trest vězení	28.05.2021	6	189	3	1	9	
78	Mediální magnát Lai zůstává ve vězení za organizaci hongkongských demonstrací. Dostal dalších 14 měsíců	28.05.2021	5	200	3	1	9	
79	Soud udělil další trest vězení hongkongskému opozičníkovi Jimmymu Laiovi	28.05.2021	2	191	3	1	9	
80	Hongkongský opozičník Lai dostal další trest. Za uspořádání protestu zůstane ve vězení o 14 měsíců déle	28.05.2021	1	223	3	1	1	
81	Vězení pro hongkongského magnáta. Musíme hledat spravedlnost, hlásal Lai	28.05.2021	8	391	3	1	1	
82	Čína otrávila svobodu hongkongských médií. Nemají povolena "politická témata"	02.06.2021	1	479	2	1	1	
83	Čína po 30 letech dosáhla svého. Výročí masakru z roku 1989 se nepřipomene	04.06.2021	7	1146	2	1	1	
84	Chtěla uctít oběti prosuléhoho masakru. Zatkla ji policie	04.06.2021	7	309	2	1	1	
85	Hongkong uzavřel park, kde si lidé připomínají masakr na náměstí Tchien-an-men	04.06.2021	1	149	2	1	1	
86	Hongkongská policie zatkla organizátorku piety za Tchien-an-men. Masakr si lidé opět nesmí připomínat	04.06.2021	2	507	2	1	1	
87	V Hongkongu zatkli organizátorku piety za oběti masakru na náměstí Nebeského klidu	04.06.2021	5	331	2	1	9	
88	Před 32 lety došlo k masakru na Náměstí nebeského klidu. Jeho připomínku trestá Čína, Hongkong i Macao	04.06.2021	5	167	2	1	1	
89	V Hongkongu zatkli organizátorku piety za oběti masakru na Tchien-an-men	04.06.2021	6	324	2	1	1	
90	Peking omezuje v Hongkongu svobody a porušuje právní závazky, konstatuje Británie ve zprávě	12.06.2021	2	278	5	1	1	
91	Nepřesné poznámky, reaguje Čína na kritiku Londýna ohledně porušení právních závazků k Hongkongu	11.06.2021	5	273	5	1	1	
92	V Hongkongu pustili na svobodu opoziční aktivistku Chowovou	12.06.2021	2	346	3	1	1	
93	V Hongkongu si připomněli výročí protestů. Police zadržela nejméně tři demonstranty	13.06.2021	1	283	2,3	1	9	
94	Čína utahuje šrouby. Filmy v Hongkongu nesmí "podkopávat národní bezpečnost"	13.06.2021	7	847	2	0	9	

95	Výročí začátku prodemokratických demonstrací v Hongkongu provázely protesty. Policie zadržela tři jejich účastníky	13.06.2021	2	283	3	1	9
96	V Hongkongu zatklí vedení hlavního opozičního deníku. Policie obsadila redakci	17.06.2021	4	372	2,3	1	9
97	Policie v Hongkongu zatkla čtyři pracovníky deníku, který je kritický k čínské vládě	17.06.2021	1	386	2,3	1	9
98	Záťahu v redakci hongkongského deníku Apple Daily se účastnilo pět set policistů, šéfredaktor byl zatčen	17.06.2021	2	493	2,3	1	9
99	Velké zatýkání v hongkongském deníku. Policie vtrhla do redakce Apple Daily, zatkla nejméně pět lidí	17.06.2021	5	382	2,3	1	1
100	Policie v Hongkongu při razii zatkla uličného šéfredaktora. Kritizoval Čínu	17.06.2021	7	324	2	1	1
101	Šéfredaktora hongkongského deníku obvinili ze spiknutí, noviny zvýšily náklad	18.06.2021	6	361	2	1	9
102	Hongkongská policie obvinila šéfredaktora deníku Apple Daily ze spiknutí	18.06.2021	2	340	2	1	9
103	Peking ničí liberální list v Hongkongu	21.06.2021	5	408	2	1	1
104	Populárnímu hongkongskému deníku hrozí zánik. Peking mu zmrazil účty	21.06.2021	7	581	2	0	1
105	Hongkongský deník Apple Daily zřejmě skončí. Panuje strach o svobodu slova	22.06.2021	2	490	2	1	1
106	Apple Daily v sobotu končí. Hongkongský deník srazil na kolena policejní razie	23.06.2021	2	275	2	1	9
107	Prodemokratický deník Apple Daily oznámil konec činnosti. Vydavatel to zdůvodnil situací v Hongkongu	23.06.2021	5	290	2	1	1
108	Hongkongský zákon v praxi. Lidem hrozí doživotní tresty, končí média	23.06.2021	7	764	2,4	1	1
109	Hongkongský prodemokratický deník do soboty skončí. Jeho šéfredaktora nedávno zatklí	23.06.2021	1	278	2	1	9
110	Hongkongský prodemokratický deník Apple Daily končí, jeho komentátor byl zadržen	23.06.2021	6	354	2	0	9
111	Lidé v Hongkongu čekali hodiny ve frontě na poslední číslo Apple Daily	24.06.2021	6	281	2	0	1
112	Sinolozka: Čína chystá úplné začlenění Hongkongu, lidé i investoři utíkají	24.06.2021	8	652	2,3	1	1
113	Noviny, které rozčítávaly Čínu, končí. Na poslední vydání se stojí fronty	24.06.2021	7	863	2	0	9
114	V Hongkongu útočník pobodl policistu, poté spáchal sebevraždu	02.07.2021	8	197	3	0	2
115	Přes sto zatčených či zastrasování podnikatelů. Hongkong žije rok s bezpečnostním zákonem	02.07.2021	2	568	3,4	1	1
116	V Hongkongu zatklí devět lidí. Policie uvedla, že se pokusili vyrobit výbušninu a rozmístit ji po městě	06.07.2021	5	200	3,6	1	2
117	Nedržděte tygra. Normalizace Hongkongu končí, Čína utahuje šrouby	06.07.2021	8	595	4	1	1
118	Pořádala protesty, pak prchla z Hongkongu. Pokud se vrátím, zatknou mě, říká dívka	08.07.2021	1	881	3,4	0	1
119	Knihkupci v Hongkongu se bojí čínského zákona. Raději cenzurujeme sebe sama, říkají	15.07.2021	1	728	2	1	9
120	Soud v Hongkongu odsoudil prvního člověka na základě bezpečnostního zákona	27.07.2021	1	135	3,4	0	1
121	V Hongkongu poprvé odsoudili člověka na základě bezpečnostního zákona	27.07.2021	7	990	3,4	1	9
122	Hongkong odsoudil prvního člověka na základě sporného bezpečnostního zákona	27.07.2021	8	362	3,4	0	1
123	Soud v Hongkongu uznal vinným prvního člověka podle bezpečnostního zákona, hrozí mu doživotí	27.07.2021	2	204	3,4	0	1
124	V Hongkongu padl první rozsudek na základě bezpečnostního zákona. Čtyřladvacetiletý mladík dostal devět let	30.07.2021	2	335	3,4	1	1
125	V Hongkongu odsoudili mladíka podle kontroverzního zákona, dostal devět let vězení	30.07.2021	5	331	3,4	1	1
126	První odsouzený podle hongkongského bezpečnostního zákona dostal devět let	30.07.2021	8	460	3,4	1	1
127	V Hongkongu soudili podle bezpečnostního zákona, první odsouzený dostal devět let	30.07.2021	6	315	3,4	1	1
128	V Hongkongu odsoudili prvního člověka podle bezpečnostního zákona, dostal devět let	30.07.2021	1	313	3,4	1	9
129	Nabízíme občanům Hongkongu bezpečné útočiště. Biden rozhodl o dočasném azylu	05.08.2021	1	320	4,5	1	1
130	"Vyhrožovali mi smrtí a umučením mámy," říká student, který kritizoval Čínu	12.08.2021	7	800	6	0	1
131	Banka ruší účet Aj Wej-wejovi, podle umělce je to kvůli vztahům s Čínou	08.09.2021	1	613	6	1	1
132	Policie v Hongkongu zatkla čtveřici organizátorů piety za oběti masakru na náměstí Nebeského klidu	08.09.2021	5	232	3	1	1
133	Čínský režim obvinil z podvrtné činnosti aktivisty připomínající oběti z náměstí Nebeského klidu	10.09.2021	2	340	3	1	1
134	Hongkongský soud poslal do vězení aktivisty za vzpomínku na Tchien-an-men	15.09.2021	2	235	3	1	1
135	Spojuje nás podobná historie, řekl hongkongský aktivista při návštěvě Prahy	16.09.2021	8	653	3	0	1
136	"Stojíme za občany Hongkongu," napsal americký ministr zahraničí. Následně tweet smazal	18.09.2021	4	442	5	0	1
137	Hongkong odvolil. Vyhrálo 1499 "pročínských vlastenců" a jediný opozičník	21.09.2021	7	576	1	1	1
138	V Hongkongu začal soud se zástupci opozice. V souladu s ústavou pořádali neoficiální volby	23.09.2021	2	437	1	0	1
139	V Číně zažil mučení. Její vliv pozná i Česko, říká uprchlík z Hongkongu	25.09.2021	1	912	3	1	1
140	Hongkongská univerzita chce odstranit Sochu hanby. Připomíná masakr na náměstí Nebeského klidu	09.10.2021	5	212	2	1	1
141	Osud hongkongské sochy připomínající masakr v Pekingu je nejasný. Panují obavy, že ji hrozí zničení	13.10.2021	2	789	2	1	1
142	Vyhlídkový autobus krouží hodiny ulicemi Hongkongu, o poznávání ale nejde	22.10.2021	6	452	6	0	9
143	Hongkongský aktivista přezdívaný Kapitán Amerika byl odsouzen na základě bezpečnostního zákona	25.10.2021	2	387	3	1	9
144	Hongkongský aktivista "Kapitán Amerika" dostal téměř šest let vězení	11.11.2021	2	313	3	1	1
145	Dánský sochař se bojí o život. Z Hongkongu si musí odvést protičínskou sochu	12.11.2021	8	504	2	1	1
146	Z Hongkongu má zmizet ikonická Socha hanby. Dánský autor se bojí zatčení	12.11.2021	7	360	2	1	1
147	Hongkongský soud shledal vinnými tři aktivisty kvůli akci, která připomínala masakr na náměstí Nebeského klidu	09.12.2021	1	199	3,2	0	9
148	Hongkongský soud shledal vinnými tři aktivisty, protože připomínali masakr v Pekingu	09.12.2021	6	291	3,2	1	1
149	Hongkong odsoudil čínského mediálního magnáta Jimmyho Laie. Výši trestu oznámí v pondělí	09.12.2021	5	287	3,2	1	1
150	Čína kritizuje Bidenův demokratický summit. Účastnil se ho Tchaj-wan a aktivista z Hongkongu	10.12.2021	2	288	4,5	0	1
151	Hongkongský soud potrestal opozičníka Laie a dalších sedm lidí za připomínku čínského masakru	13.12.2021	2	358	2,3	1	9
152	Vzpomínal na oběti masakru v Číně. Soud ho poslal na 13 měsíců do vězení	13.12.2021	7	1194	2,3	1	1
153	V Hongkongu proběhly první parlamentní volby po reformě. Kandidovat směli jen "vlastenci"	19.12.2021	2	357	1	0	1
154	V Hongkongu probíhají parlamentní volby. Kandidáti museli slibit politickou loajalitu Číně	19.12.2021	5	325	1	1	1
155	V Hong Kongu se konají parlamentní volby. Nepřišlo ani 30 % voličů, úřady prodloužily otevření místností	19.12.2021	5	376	1	1	1
156	Nejnižší účast v historii. V parlamentních volbách v Hong Kongu volilo jen 30 % lidí	19.12.2021	5	403	1	1	1
157	Zatýkání v ulicích. V Hongkongu začaly volby, kandidovat mohou jen "vlastenci"	19.12.2021	3	449	1	1	1
158	Ve volbách v Hongkongu odvolila třetina lidí. Kandidovat mohli jen "vlastenci"	19.12.2021	3	398	1	1	1
159	Parlamentní volby v Hongkongu vyhráli kandidáti Pekingu. K urnám přišlo jen 30 procent voličů	20.12.2021	5	362	1	1	1
160	Peking ovládl hongkongské volby. Do parlamentu se dostal jediný sympatizant opozice	20.12.2021	2	489	1	1	1
161	Volby v Hongkongu vyhráli kandidáti věrní čínské komunistické vládě	20.12.2021	7	340	1	1	1
162	Propekingští kandidáti vyhráli kontroverzní parlamentní volby v Hongkongu	20.12.2021	6	356	1	1	1
163	Z hongkongské univerzity mizí socha, která připomíná oběti z Tchien-an-men	20.12.2021	8	247	2	1	1
164	Hongkongská univerzita "zhodnotila rizika" a odstranila sochu připomínající masakr z roku 1989	23.12.2021	2	310	2	1	1
165	V Hongkongu odstranili sochu za oběti na náměstí Nebeského klidu, jeden z posledních památníků	23.12.2021	5	310	2	1	1
166	Z Hongkongu mizí další památníky za oběti na náměstí Nebeského klidu, o kterém se nesmí mluvit	24.12.2021	5	309	2	1	1
167	Univerzity v Hongkongu odstranily památníky připomínající krvavé potlačení demonstrace v roce 1989	24.12.2021	2	290	2	1	1
168	Hongkong maže Tchien-an-men z paměti. Pryč je nejen "Bohyně demokracie"	24.12.2021	8	412	2	1	1
169	Čína v Hongkongu ruší další památníky masakru na náměstí Nebeského klidu	24.12.2021	7	292	2	1	1
170	Hongkongský prodemokratický web po policejní razii končí, redaktoři zatklí	29.12.2021	8	415	2	0	1
171	Razie v redakci hongkongského média: policie zatkla za rozvratnou činnost sedm lidí, web skončil	29.12.2021	5	395	2	0	1
172	Šéf americké diplomacie kritizoval policejní razii v redakci hongkongskému serveru	30.12.2021	5	321	2,5	0	1
173	USA kritizovaly zásah proti novinářům v Hongkongu	30.12.2021	6	375	2,5	0	1